
Medlemsinformation nr 4 2018. 

I samband med extra årsstämman, kom det en fråga från en medlem, om möjligheten att göra en 

brandsyn i garagen. 

På senaste styrelsemötet, var Christian Carlsson  från Brandskyddsföreningen och informerade om 

detta. 

Styrelsen ville veta, hur skall vi agera, kan vi genomföra en besiktning av garagen, vem har ansvaret 

om något händer. 

På nästa möte skall styrelsen besluta, hur vi skall gå vidare med ärendet. 

 

Styrelsen vill på nytt fråga, om det finns några som har besvär, med sina lås på garageportarna. 

Om det är problem kontakta någon i styrelsen. 


